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Lomborg Børnehus Forældrebestyrelsesmøde            
 

Tid:  1/11 - 2023. kl. 16.45- 19 
Afbud: Christina, Anders,  

Dagsorden 
1. Nyt fra Lomborg Børnehus 

 

- Pædagogiskdag havde personalet sidste weekend.  

Her var madkultur på programmet 

Samt et emne om børns tilknytning 

 

2.  Info fra kontoret 
Økonomi 
Børnetal 
Personalenyt  
Andet - Hvilke tanker er der bag an-
sættelser 
 

Dialogmødet den 7/11 kl.  
- Forventer overskud i år 
- Der er pt. 12 vuggestuebørn + 45 bhv børn 
- Vi står lige og skal beslutte om vi skal ansætte en 
medhjælper indtil Alberte kommer tilbage. 
- 1 pædagog på hver stue, + 1 ekstra i huset som kan 
flyttes rundt til der hvor der giver mening. Gerne en 
fast pædagogmedhjælper på hver stue og fyld op 
med medhjælpere som kan være her i 1-flere år 

3.  Hvordan er processerne i forhold 
til børn i særlige positioner.  
Hvad gør Lomborg børnehus for at 
der tages hånd om dem så de kom-
mer fra Lomborg børnehus på bedste 
måde?(se næste punkt) 
 

 

- Forældrebestyrelsen informeres om processen med 

”fokus børn” (børn med særlige behov), støttebørn 

(børn som får hjælp via ppr). Samt overgangene fra 

bhv til skole. 

4. Kommunikation fra Børnehus (Se også 
punkt 3) 
Flere forældre har udtrykt ønske om at 
man fra børnehusets side i højere grad 
informerer forældrene omkring udfor-
dringer og tiltag, man som børnehus gør 
sig i hverdagen. Dette kommer især i køl-
vandet på at man har sendt 21 skolebørn 
afsted til Ramme Skole, hvor der lige nu 
opleves problemer, som også er blevet 
synlige for forældre der har deres gang i 
skolen. Forældrene oplever at de gerne 
ville have været informeret om de udfor-
dringer der højest sandsynligt også har 
været til stede i børnehaven, og som det 
hos nogle viser sig nu i reaktioner fra de-
res børn.  
Hvad kan man som børnehus gøre for at 
forældrene føler sig tilpas oplyst, uden at 
der bliver givet for konkrete oplysninger? 

- Stuerne vil have mere fokus på en gang hver 7-14 

dag, at skrive om hvad de pædagogiske tanker er 

med det børnene bliver tilbudt. 

 

- Henrik vil løbende 14-30 dage, skrive om hvad per-

sonalet arbejder med som gruppe. Dette kan måske 

give et billede af de udfordringer eller ønske der er 

set med ledelsesøjne. 

 

Og f.eks. informere om opstart af personale, inden 

det sker. Hvis der er meget stor udskiftning i persona-

legruppen som sidste efterår (pga. 1 sygemelding og 

3 barsler) og hvilke udfordringer som kan være i den 

forbindelse og hvordan Lomborg børnehus (LB) vil 

imødekomme dette.  

 

 

5. Arbejdsdag 

-Er der mulighed for dette 

 - Der er interesse for at lave arbejdsdag i foråret 

(april-maj). 

Jesper vil gerne være med i en gruppe der planlæg-

ger denne. 

 

6. Evt 

 

- Ikke noget 

Næste møde 24/1 -2024 med Ramme skoles forældrebestyrelse 


